
Customer Consent to Use / Provision of Personal Data in Direct Marketing 
使用／提供個人資料在直接促銷的客戶同意書 

To 致: 

Please check (“”) the boxes below where applicable請在適當空格內填上「」號      

 Manulife (International) Limited 宏利人壽保險（國際）有限公司

 Manulife Provident Funds Trust Company Limited 宏利公積金信託有限公司

 Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited 宏利投資管理（香港）有限公司

("Manulife 宏利")

I/We have read, understood and agreed (1) the “Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance 
(version 20130401-01)” ("Notice") if my/our policy/policies was/were issued in Hong Kong, or (2) the "Manulife Personal Information 
Collection Statement (version 20150119_M)" ("Statement") if my/our policy/policies was/were issued in Macau.  
本人 ⁄ 吾等已閱畢、明白及同意 (1)「有關《個人資料（私隱）條例》的客戶通知（20130401-01 版本）」（適用於本人∕吾等在香港
繕發之保單，下稱「通知」），或 (2)「宏利個人資料收集聲明（20150119_M 版本）」（適用於本人∕吾等在澳門繕發之保單，下稱
「聲明」）。

 I/We consent to Manulife using my/our personal data in direct marketing as referred to in the section entitled "Use of Personal
Data in Direct Marketing" of the Notice/Statement.
本人 ⁄ 吾等同意宏利按該通知 ⁄ 聲明內以「個人資料在直接促銷中的使用」為標題的部分，將本人 ⁄ 吾等之個人資料作直接促銷
用途。

  I/We consent to Manulife using my/our personal data in direct marketing as referred to in the section entitled "Use of Personal 
Data in Direct Marketing" of the Notice/Statement; AND I/We consent to Manulife providing my/our personal data to 
Manulife Group (other than Manulife) for use in direct marketing as referred to in the section entitled "Provision 
of Personal Data for Use in Direct Marketing" of the Notice/Statement. 
本人 ⁄ 吾等同意宏利按該通知⁄ 聲明內以「個人資料在直接促銷中的使用」為標題的部分，將本人 ⁄ 吾等之個人資料作直接促銷
用途﹔及本人 ⁄ 吾等同意宏利按該通知⁄ 聲明內以「提供個人資料作直接促銷」為標題的部分，向宏利集團（除宏利以外）提供
本人 ⁄ 吾等之個人資料作直接促銷用途。

__________________________________ 

Signature 簽署 
Name: 
姓名

HKID / Passport Number: 
香港身份證 ⁄ 護照號碼 

Date: 
日期

Please return the completed and signed form (1) by post to Privacy Officer 22/F., Tower A, Manulife Financial Centre, 223-231 Wai Yip Street, Kwun 
Tong, Kowloon, Hong Kong, OR (2) By Fax to 2508 1629. If you have any queries, please contact Customer Service on 2108 1188. 
請將已填妥及已簽署的表格 (1) 寄往香港九龍觀塘偉業街223-231號宏利金融中心A座22樓宏利人壽保險(國際)有限公司個人資料主任，或 (2) 傳真至
2508 1629。閣下如有任何查詢，請致電客戶服務 2108 1188。

CS03(11/2022)

Manulife (International) Limited  (Incorporated in Bermuda with limited liability) 
宏利人壽保險(國際)有限公司          (於百慕達註冊成立之有限責任公司)
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